
Opfølgning på advokatundersøgelse om Omniscan-sagen

I fortsættelse af vores drøftelse i samråd Æ den 8. december 2010 om konse-
kvenser af undersøgelsesrapporten om Omniscan kan jeg til udvalgets orien-
tering oplyse, at jeg forventer at foretage en samlet stillingtagen til de faglige 
og personalemæssige konsekvenser af sagen i begyndelsen af det nye år.

Som jeg oplyste i samrådet, har de 3 embedsmænd, som ifølge rapporten har 
begået tjenstlige forseelser, været hørt, og de har afgivet høringssvar. 
Spørgsmålet om eventuelle ansættelsesretlige sanktioner i forhold til de 3 em-
bedsmænd vurderes i øjeblikket i samarbejde med Personalestyrelsen og 
Kammeradvokaten. 

Jeg lægger vægt på, at disse komplicerede personalesager behandles grun-
digt og juridisk korrekt, og det vil derfor først være muligt at træffe en endelig 
afgørelse i sagerne efter jul.

Jeg vil inden udgangen af januar 2011 sende udvalget en orientering om min 
opfølgning på sagen.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /  Hanne Bonne Jørgensen
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